
Jaarverslag planologiewerkgroep 2024 

 

De samenstelling van de planologie-werkgroep is als volgt:  Maria Breure, Wijnand Lammers, Adri 

Mol, Erwin Raas, Marja Poelman, Natasja Suijkerbuijk, Rob Duijm, 

Agendalid is Mariska Dijke. 

 

Afgelopen jaar is het aantal vergaderingen beperkt gebleven tot 1, dat wil niet zeggen dat er weinig 

gebeurd is. Verschillende onderwerpen zijn ook per mail afgestemd of besloten. 

Met name de Omgevingsvisie die is vastgesteld had onze aandacht en hierin heeft ook de 

Natuurvereniging een belangrijke stem. Bij één van de bijeenkomsten heeft de Natuurvereniging de 

landelijke groennorm ingebracht een deze aangeboden aan de wethouder. 

Hetzelfde geldt voor de landschapsvisie waar momenteel aan gewerkt wordt. 

We hebben ook zienswijzes kenbaar gemaakt met betrekking tot o.a. de verlichting en het aanzien 

van het tankstation bij de voormalige deehoeve. 

Momenteel hebben we ook een bezwaar-procedure lopen tegen de bomenkap bij de mobiliteitshub 

in Tholen. Er is inmiddels wel ambtelijk overleg gevoerd met de gemeente waarbij gebleken is dat de 

kap beperkt is tot 6 bomen, 2 bomen worden verplaatst en meer groen wordt gerealiseerd. 

 

Het plan voor 2024 was gericht op scholing en deskundigheidsbevordering specifiek voor de 

omgevingswet. De organisatie van deze training is helaas nog niet afgerond, de Zeeuwse Milieu 

Federatie zal de training verzorgen, maar dit wordt pas in 2025. 

We herkennen dat we niet altijd zijn opgewassen tegen de deskundigheid en juridische constructies 

waar overheden en projectontwikkelaars zich achter verschuilen. 

 

Een ontwikkeling waar we de komende tijd mee te maken krijgen is de aanleg van de 

hoogspanningsverbinding, 150kV Kabeltracé gericht op Netversterking Schouwen Duiveland, Tholen 

en Bergen op Zoom. 

Welke impact dit heeft en welke kansen of bedreigingen daarover worden we binnenkort 

geinformeerd door een omgevingsmanager van Tennet.  

 


